

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.06.05.2024 kl. 14.00 i Fælleshuset i 34A

Deltagere: Qasir, Peter, Ümran, Per, Carlo, Karin og Thomas

Afbud: Gertrud

Gæst:

Dagsorden:

1. Valg af dirigent og referent
2. Godkendelse af dagsorden
3. Godkendelse af referat fra sidste møde
4. Nyt fra administrationen.
5. Opfølgning af punkter fra sidst, gennemgang af aktionslisten
6. Ny punkter til listen
7. Drift samarbejde
8. Kommende møder/kurser/arrangementer
9. Opfølgning på byggeudvalgsmøde/Genhusning
10. BB-net
11. Nyt fra styregruppen og ABC
12. Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/grønt udvalg.
13. Nyt fra kassereren
14. Evt.

Ad.1 Ümran og Qasir

Ad.2 Godkendt

Ad. 3 Godkendt

Ad.4

Markvandring aftalen er gennemgået

Punkter fra aktionslisten og nye punkter

Der er fokus på køkkenafløb problemerne i Blokland og der bliver undersøgt, hvordan problemet kan løses. Der bliver arbejdet med at finde en løsning og hentet tilbud.

Thomas arbejder på at hente viden om moloksystemer

Ad. 6

Ad.7

Intet nyt

Ad.8

12.06. 2025 bestyrelsesmøde

06. 06 byggeudvalgsmøde

14.05 aktivitets udvalgsmøde

28.05 verdensmål udvalgsmøde (Peter)

29.05 repræsentantskabsmøde (Peter)

30.05 brugergruppe møde (Peter)

23. 05 fællesspisning

08.05 farvel til Johnny

Ad.9

Thomas gennemgik forholdene angående adgangsveje, parkering og tømning af kælderrummene, adgangsveje foran blok F og varsling om tømning af haverne i ældreboliger.

Næste Nyhedsbrev skulle meget gerne komme i næste uge.

Ad.10 Intet nyt

Ad.11 Aktivitets Udvalgs møde den 14.maj

Ad.12 Bageklubben holder sommerlukket indtil August måned og de afleverer deres regnskab til kassereren

Ad.13 intet nyt

Ad.14 Intet nyt

Referatet er lavet af Ümran og Qasir